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Aan alle leden, 

 

Wat gaat de tijd snel! Nieuwjaar lijkt nog maar net voorbij en de laatste weken van het jaar 
staan alweer voor de deur.  

Dan wordt het weer stilaan tijd om het lidmaatschap te vernieuwen. Dit is mogelijk vanaf de 
hernieuwingsbrief in jouw brievenbus valt. 

Iedereen wordt momenteel getroffen door de stijging van energieprijzen en dat met de winter 
voor de deur. Maar ik kan je geruststellen: er komt géén verhoging van het lidgeld. We zetten 

hoogstens de thermostaat wat lager. 
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Tiende nieuwsbrief 2022  

Het is tijd om te kiezen 

• Waarom zoveel Vlamingen lid blijven van de N-VA. 

 

 
 

• Uw voordelen: 

o Als lid ben je welkom op alle N-VA-activiteiten, zoals het Nieuwjaarsfeest 

op 14 april in de Nekkerhal in Mechelen. En de familiedag op 10 

september in Plopsaland De Panne. 

o Je krijgt de kans om jouw stem te laten horen in jouw lokaal 

afdelingsbestuur. 

o Acht keer per jaar ontvang je het ledenmagazine LEO. Bovenop de 

wekelijkse elektronische nieuwbrief op vrijdag. 
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o Per jaar ontvang je ook tien maandelijkse nieuwsbrieven van N-VA 

Herenthout  

Herenthout knalt 2023 zonder vuurwerk in 

• Net zoals de voorbije jaren worden er ook ditmaal geen vergunningen afgeleverd voor 

het privé afsteken van vuurwerk op Herenthouts grondgebied. 

• Hiermee steunt het lokale bestuur de jaarlijkse ‘ik knal zonder vuurwerk’-campagne van 

de brandweer. 

• Vuurwerk is gevaarlijk en zorgt elk jaar opnieuw voor gewonden. Dieren schrikken van 

vuurwerk en kunnen in hun paniek zichzelf en mensen in gevaar brengen. 

• Wanneer de hulpdiensten moeten uitrukken voor problemen met vuurwerk, zijn ze niet 

bereikbaar voor noodgevallen.  

• Vuurwerk is ongezond en zorgt voor pieken van fijn stof, terwijl dat stof er dan weer voor 

zorgt dat er vervuiling aanwezig is in de riolen.  

• De lijst van nadelen bij vuurwerkgebruik is enorm. 

Jongeren nemen tapkraan van café Molenhuis over 

• Het café Molenhuis was onder meer de thuishaven van carnavalsvereniging Peer Stoet. 

• De vorige uitbater van café Molenhuis overleed in december van vorig jaar en sindsdien 

staat de bekende Herenthoutse kroeg leeg. 

• Sinds april was er een zoektocht van kracht en nieuwe kandidaten om de zaak uit te 

baten, konden zich aanmelden bij het gemeentebestuur. Het oorspronkelijke plan was 

om het Molenhuis in erfpacht te geven aan iemand die het gebouw zou opknappen en de 

horecabestemming zou behouden. 

• Jammer genoeg kwam er geen concrete kandidatuur binnen, meteen het sein voor het 

lokale bestuur om op zoek te gaan naar een andere oplossing voor het verder bestaan 

van de horecazaak in het dorpscentrum. 

• Er werd een perfecte oplossing gevonden. Schepen Sander Ooms maakte op de 

gemeenteraad bekend dat het voormalige café een nieuwe invulling zal krijgen als 

jeugdhuis. 

• Ook de toekomst van de naastgelegen broodjeszaak is zo gegarandeerd en het is 

eveneens de bedoeling de mensen van de duivenbond hun stek in het Molenhuis te laten 

behouden. 

• Na een grondige renovatie van het pand zal het Herenthoutse jeugdhuis zijn onderkomen 

krijgen in café Molenhuis. Het huidige jeugdhuis bevindt zich op amper een honderdtal 

meter van het toekomstige. Het gebouw waar de jeugd al vele jaren naartoe gaat in 

Herenthout heeft ondertussen zijn beste tijd gehad en is bovendien geen eigendom van 

de gemeente en wordt dus gehuurd van de eigenaar. 

• “Ondanks de moeilijke financiële tijden, ook voor het lokale bestuur, zijn we erin geslaagd 

het budget voor de verbouwingen rond te krijgen”, klinkt het verder. “Er wordt zo snel 

mogelijk een werkgroep opgericht om de plannen met Het Molenhuis aan te vatten om 

dan alweer zo snel mogelijk met de verbouwingen te kunnen beginnen. Het 

achterliggende zaaltje is meteen een enorme troef voor de activiteiten die door het 
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jeugdhuis georganiseerd worden. Des te sneller alles van start gaat, des te liever we het 

hebben!” zegt schepen Sander Ooms. 

Lokaal bestuur financiert milieulessen in lagere scholen 

• Voor het 19de schooljaar op een rij financiert de gemeente Herenthout milieulessen op 

school. Met deze lessen sensibiliseert ze leerlingen van de tweede en derde graad van 

het basisonderwijs over duurzaam gebruik van water, energie en klimaat. 

• Sensibilisatie en educatie zijn belangrijke instrumenten om mensen bewust te maken van 

milieuproblemen en oplossingen. Via een positieve aanpak willen we dit meegeven aan 

een zeer belangrijke doelgroep, namelijk de jongeren”, klinkt het bij schepen van Milieu 

Willy Torfs. 

• Herenthout biedt samen met IOK ondersteuning bij de sensibilisering van scholen. 

• De lessen worden gegeven door een externe lesgever en worden gefactureerd aan de 

gemeente. Dit schooljaar worden er 22 milieulessen gegeven aan de drie lagere scholen 

in Herenthout voor een totaal bedrag van 3.120 euro. 

• De lessen over het thema water worden gegeven in samenwerking met Hidrodoe. “Ze 

kunnen kiezen tussen een les over watergebruik, drinkwaterproductie of de 

waterproblematiek in de wereld. Het thema energie wordt ingevuld met een les over ‘een 

dag vol energie’, waarbij de leerlingen leren dat we voor heel veel zaken energie nodig 

hebben, of een les over het duurzaam gebruik van energie. In de lessen over het klimaat 

en de klimaatverandering leren de leerlingen wat de opwarming van de aarde is en wat 

hiertegen gedaan kan worden.” 

Twaalf bouwgronden waren te koop aan Meulenveld 

• Kandidaten konden zich tot 15 november aanmelden bij het gemeentehuis of online een 

formulier invullen op de gemeentelijke website. 

• In samenwerking met Kleine Landeigendom Zuiderkempen realiseerde de gemeente een 

verkaveling op het oud-voetbalterrein van KFC Herenthout, met 55 kavels voor 

eengezinswoningen. 

• Veertig percelen in de Sportstraat en Cardijnlaan werden al verkocht. Nu werden er 

twaalf percelen te koop aangeboden die gelegen zijn te Meulenveld. 

• De grond worden verkocht via een toewijzingsreglement dat door de gemeenteraad is 

goedgekeurd. Aan kandidaat-kopers worden punten toegekend overeenkomstig enkele 

criteria. 

• Wie het eerst gerangschikt wordt, mag als eerste een lot kiezen. 

• Wie een perceel aankoopt, is verplicht de ruwbouw van de woning binnen de zeven jaar 

na het ondertekenen van de aankoopakte te voltooien. 

• De woning moet binnen de acht jaar bewoond zijn en gedurende een ononderbroken 

termijn van tien jaar bewoond blijven door de eigenaar. 

Gespreksavond met Bert Wollants een succes: “Is onze energie nog betaalbaar?”  
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• Een veertigtal leden kwamen op deze avond naar de Sint- Gummaruskapel. 

• Onze voorzitter Magda Boeckx deed het voorwoord: 

o In het begin van dit jaar hadden we graag een nieuwjaarsreceptie gegeven 

met een spreker. Deze receptie kon niet doorgaan door de 

coronapandemie. 

o Spijtig genoeg zijn er nog steeds mensen die besmet geraken in onze 

gemeente. Maar we kunnen nog steeds samen komen en een pintje 

drinken. 

o Wat is op heden het gespreksonderwerp van de mensen op straat:” de 

energiecrisis” 

o Onrechtstreeks door de gevolgen van de oorlog van Rusland in Oekraïne 

zien we onze energieprijzen stijgen. Daarnaast staan we voor de moeilijke 

opdracht om te voldoen aan de noodzakelijke klimaat doelstellingen. 

o En de Vlaming die werkt, spaart of onderneemt ziet zijn koopkracht 

alsmaar dalen. 

o De gemiddelde Belg bespaart volop energie zoals 

▪ Hij verlaagt de temperatuur in huis 

▪ Verwarmt minder uren per dag 

▪ Verwarmt enkel nog de leefruimtes 

▪ Doucht minder lang 

▪ Sluit de gordijnen vaker 

▪ Doet de was op een lagere temperatuur 

▪ Neemt niet langer een bad 

▪ En ga zo maar voort…. 
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o Is onze energie nog betaalbaar? 

o Daarom hebben wij als bestuur besloten om N-VA-Kamerlid en 

energiespecialist Bert Wollants naar Herenthout te laten komen.  

• Bert heeft twee uren aan het woord geweest. 

• De mensen die aanwezig waren, konden nog vragen stellen die Bert vlot beantwoordde. 

 

 
 

• We bedankten Bert namens ons bestuur met een doos “Herenthoutse Peerkes”. 

Wist je dat 

• Netbeheerder Elia voorspelt stroomtekorten tot 1,6 gigawatt vanaf de winter van 2025, 

als gevolg van de kernuitstap: 

o In de Kamer beklom Bert Wollants de spreekstoel om een ultieme poging 

de premier (Open Vld) en minister van Energie Tine Van der Straeten 

(Groen) aan te porren tot gezond verstand in dit levensbelangrijke dossier. 

o Bert Wollants: “In 2025 dreigt het licht uit te gaan als gevolg van de 

kernuitstap. Deze regering heeft al 2 jaar de tijd gehad om te 

onderhandelen met Engie om zo onze energie-onafhankelijkheid en onze 

bevoorradingszekerheid verzekeren en de portemonnee van burgers en 

bedrijven te beschermen. Maar er liggen geen resultaten op tafel. Elke 

keer opnieuw slaagt de regering erin, met minister Van der Straeten op 

kop, om de echte beslissingen uit te stellen. Waarom? Om zo een totale 

kernuitstap onafwendbaar te maken. Open Vld, MR en CD&V laten maar 

betijen. Ze dienen wetsvoorstellen in om de kernuitstap ongedaan te 

maken, om dan op het laatste moment hun staart in te trekken uit angst 
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voor de groene coalitiepartner. Ook werd er weer bij hoogdringendheid 

vergaderd over de bevoorradingszekerheid, om dan nóg maar eens te 

beslissen om niet te beslissen. Hierdoor wordt langzaam maar zeker: het 

licht gaat uit, datgene waar wij al die tijd al voor waarschuwden en waar u 

doof voor bleef. Mijnheer de eerste minister, het is tijd om te beslissen! Zal 

u nu eindelijk beslissingen nemen en meer kerncentrales open houden? 

Of blijft u hangen in de groene dogma’s? De keuze is wel aan u.” 

o “Premier, soms heeft u gelijk. U heeft inderdaad gelijk dat we nu nog niet 

in de problemen zitten. Dat komt omdat nu de kerncentrales nog draaien. 

En hoe komt dat? Omdat wij met de vorige regering besloten hadden om 

ze open te houden, terwijl groenen en socialisten ze toen al wilden sluiten. 

Hadden we toen naar hen geluisterd, dan zaten we nu al met de grote 

tekorten die Elia voorspelt. Premier: beslis om ze allemaal open te 

houden. Dat is uw taak.”  

• Bart De Wever: “het is confederalisme of niets” 

o Na de verkiezingen van 2024 wil Bart De Wever alleen nog maar aan tafel 

zitten met de PS als het gaat over confederalisme. “Het huidige beleid 

verder zetten is het slechtste wat je voor Vlaanderen kan doen. We 

moeten de confrontatie aangaan. Dat is niet zonder risico’s, maar het is de 

enige kans om onszelf te redden.” 

o De analyse die De Wever maakt van de huidige situatie, stemt tot grote 

bezorgdheid. “We zijn de aller slechtste van de hele geïndustrialiseerde 

wereld. De overheid neemt gemiddeld 55 procent van ons loon af. We 

kunnen niets meer doen qua uitgaven. De begroting is de slechtste van 

Europa en wordt alsmaar slechter.” 

o Die verslechtering zit volgens De Wever vooral bij de sociale zekerheid. 

“In 2013 gaven we daar 99 miljard euro aan uit, volgend jaar zal dat meer 

dan 150 miljard euro zijn, en dan moet de pensioenbom nog ontploffen. 

Daar zal jaarlijks nog eens 20 miljard euro bijkomen. Het schip is aan het 

zinken terwijl we erop zitten.” 

o Het is volgens De Wever dan ook tijd voor enkele bittere waarheden. “We 

zullen langer moeten werken om aan ons pensioen te geraken. We 

moeten af van al die gunstige pensioenstelsels en op termijn ook van die 

hoge ambtenarenpensioenen. Allerlei dringende medische hulp aan 

nieuwkomers, eeuwigdurende werkloosheidsuitkeringen, het 

kunstenaarsstatuut, … daar moeten we overal grote kuis in maken. Wij 

moeten aan de generaties die de welvaart van Vlaanderen hebben 

opgebouwd, toch een goede oude dag kunnen beloven?” 

o “Als men in Wallonië een half-communistisch beleid – of met de PTB 

volledig communistisch – willen organiseren, moeten ze dan maar voor 

eigen rekening doen. Wij in het noorden willen onze welvaart beschermen 

die we door onze productiviteit en hard werken hebben opgebouwd. Dat 

kan niet als je structureel en systematisch boven je stand leeft. Zo 

ondergraaf je uiteindelijk alles. Je kan geen Sinterklaas spelen. Dat doen 

we niet in Vlaanderen, waar we afsteven op een gezonde begroting in 
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2027. Ondertussen moet Vivaldi een begroting indienen die dan nog de 

slechtste van Europa is”, werpt De Wever op. 

 

 
 

o Maar dat kan volgens De Wever niet opgelost geraken in een federale 

context. “De mensen moeten beseffen hoe ernstig de situatie is en dat de 

PS dit allemaal doelbewust organiseert. 

o “De PS beledigt de Vlaamse productieve kiezer zo erg dat die op de duur 

boos naar de extremen trekt. Dat is ook haar bedoeling, want de PS 

regeert liever met Vlaamse dwergpartijen. Die moeten dan allemaal op 

elkaar kruipen om tot een meerderheid te komen – niet eens een Vlaamse 

meerderheid – terwijl de PS de baas is.” 

o Bart De Wever heeft dan ook een duidelijke boodschap voor de burgers 

die in 2024 gaan kiezen: “Zorg ervoor dat er geen nieuwe paarsgroene 

regering meer gemaakt kan worden “. En dan wordt alles mogelijk.” 

o “Dit land is helemaal uitgeteerd”, besluit De Wever. “It’s a time for 

choosing, het is tijd om een keuze te maken.” 

Activiteiten: 

• Nieuwjaarsfeest: 

o Zaterdagavond 14 januari vanaf 19.30u in de Nekkerhal in Mechelen 

o Dezelfde succesformule: 

▪ Ontvangst met het traditionele glaasje bubbels. 

▪ Nieuwjaarstoespraak van voorzitter Bart De Wever. 

▪ Benieuwd naar wie er dit jaar zijn of haar favoriete nummers mag 

uitkiezen? 

▪ De uren swingen voorbij met DJ Tom. 

▪ In de gezellige lounge kan je rustig een praatje maken met een 

drankje. 

▪ Opnieuw een grote cocktailbar! 

▪ Je kan op de foto met de N-va-kopstukken. 

▪ Of neem een foto aan een van de flitspalen. 
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• Nieuwjaarsdrink op de markt: 8 januari 2023 

• Nieuwjaarsreceptie N-VA Herenthout (uitnodiging komt in je brievenbus) 

• Familiedag op 10 september 2023 in Plopsaland De Panne 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad herbeluisteren. Elke zitting wordt integraal 

opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 

geplaatst. 

▪ 19 december 2022 

• Meer info en alle verslagen:  

▪ www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/  

▪ www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/ 

Voorzitter 

Magda Boeckx  

0498/34 09 62 

herenthout@n-va.be 
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